
  
  
 SAMMANFATTNING AV STYRELSEMÖTE FÖR FRISKIS&SVETTIS VISBY  
DATUM: 2022-09-20  
  
NÄRVARANDE: Ethel Forsberg, Ingalill Bengtsson, Sofia Wollmann, Patrick Ryott, Frida 
Engström (adjungerande, Verksamhetschef)  
  
Öppnande   
Ordförande Ethel Forsberg hälsade alla välkomna och öppnade sammanträdet.   

  
Val av justerare   
Till att jämte ordförande justera kvällens protokoll valdes Ingalill Bengtsson  

  
Föregående mötesprotokoll   
Protokollet läggs till handlingarna utan kommentarer.  

  
Ekonomisk uppföljning, halvår  
Ingalill gick igenom nyckeltalen som de presenteras just nu. 
Omsättning jmf med budget ser bra ut, resultatet går åt rätt håll.  
Bundet el-avtal i tre år från och med september 2022, kostnaden blir ca 2,5 ggr så hög som 
tidigare. 

  
Lägesrapport verksamheten  
3700 medlemmar, >300 EGYM som fungerar bra  
Det är en större tillströmning tidigare än vanligt som börjar först i oktober.  
Öppet hus i helgen som var lyckat, sålde för ca 75 000.  
Det har varit problem med dörrarna, fått ny modul för reparation, klart nu efter tre veckors 
strul och kostnaderna stod leverantören för. Vi har fått kompensera några gymbesökare som 
inte har haft möjlighet att använda gymmet under tiden.  
  
Information från RF/SISU  
Anna Samelius som är vår nya kontaktperson från RF/SISU kom och presenterade sig och hur 
vi kan samarbeta kring bl.a projektstöd och olika folkbildningstimmar. Frida håller kontakten 
med Anna.  
 
Övriga frågor  
Medlemsenkät är på gång, går ut i mitten på oktober.  

  
Mötets avslutande   
Ordförande avslutar mötet.  
 


